
Hippolytushal nog steeds niet opgeleverd! 

De nieuwe sporthal (Hippolytushal) wordt direct nog niet opgeleverd. Verantwoordelijk wethouder Be 

Schollema zegt hierover het volgende: " Het ligt in juridische handen dus ik kan/mag ook verder even 

geen mededelingen doen ivm het proces" Zodra er meer nieuws is zullen wij het ongetwijfeld 

vermelden! 
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